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První zasedání Komise pro regionální rozvoj a evropské záležitosti Rady AK ČR v tomto roce a
celkově čtvrté v pořadí se uskutečnilo v pátek 15. ledna v Brně. Jedním z hlavních témat jednání
bylo přealokování prostředků mezi operačními programy.

 

„V některých operačních programech zbývá spousta peněz, protože se z nich málo čerpá, a v jiných,
především v regionálních operačních programech, se zase kvůli intenzivnímu čerpání finančních
prostředků nedostává. Proto by kraje uvítaly možnost přesunu prostředků mezi programy,“ uvedl Vít
Příkaský, předseda Komise a náměstek hejtmana Libereckého kraje pro resort hospodářského a
regionálního rozvoje, evropských projektů a rozvoje venkova. Podle něj však půjde o
dlouhodobý proces. Přesto Komise pro regionální rozvoj a evropské záležitosti projednala již
první konkrétní návrh. 

 

 „Kraje chtějí přesunout peníze z Integrovaného operačního programu do regionálních operačních
programů. Celkově jde o částku zhruba ve výši 300 milionů EUR,“ uvedl Příkaský, s tím, že Komise
dala tomuto návrhu zelenou a postoupí ho k řešení Radě Asociace krajů České republiky.


